
شیراز-توانایی-خبرنگاراقتصادســرآمد-
رئیس سازمان صنعت ، معدن و تجارت استان 
فارس در جلسه بازدید از سایت  تولید پژو 
پارس در شیرازبا اعلام اینکه یکی ازمهمترین 
برنامه ها برای رفــع موانع تولید و کمک به 
واحدهای تولیدی درقالب کارگروه  تسهیل 
و رفع موانع تولید حضور در محل کارخانه 
و شرکتهای تولیدی اســتان است گفت : 
هدف از اجرای جلسات، پیگیری مصوبات 
و برطرف شدن مشــکلات در بخش های 
تولیدی ، صنعتی و معدنی در جهت تحقق 
اقصاد مقاومتی و توسعه فعالیتهای تولیدی و 

اقتصادی در استان فارس است.
مهندس » حمید رضا ایزدی » در خصوص 
حضور اعضاء کارگروه تسهیل در واحدهای 
تولیدی  افزود : در این جلســات مسائل و 
مشــکلات واحدهای تولیــدی در بخش 
صنعت ،کشاورزی ،خدمات ،گردشگری در 
زمینه های مختلف مورد بحث و بررسی قرار 
می گیرد که  در جلسه جاری موضوع طرح 

توسعه کارخانه ایران خودرو و رفع کمبود 
تامین فطعات در راستای توسعه فعالیتهای 
اقتصادی و افزایش اشتغال مطرح و مدیران 
و کارشناسان استانی دیدگاه و نظرات خود را 
در خصوص رفع موانع تولید در این مجموعه 

بیان کردند.
استاندار فارس ، رئیس سازمان صمت فارس  
و سایر اعضاء کارگروه تسهیل و رفع موانع 
تولید از خط تولید و مونتــاژ ایران خودرو 

فارس  بازدید کردند.
رئیس سازمان صنعت ، معدن و تجارت استان 
فارس در خصوص توسعه فرآیندخط تولید 
و مونتاژ ایران خودرو فارس اظهار داشت : 
این خط به تولید و مونتاژ خودرو پژو پارس و

tu5 اختصاص یافته است و سالانه ظرفیت 
تولید ۲۰۰۰۰ دســتگاه خودرو را دارد. که  
روزانه  با  تعداد ۱۰۰ دســتگاه  خودرو پژو 
پارس و tu5 متناســب با  تامین قطعات 
مشغول فعالیت است و اشتغالزایی بیش از 
۲۰۰ نفر نیروی انسانی را  بصورت مستقیم 

فراهم کرده است.
مهندس » ایزدی با اشــاره به مزیت نزدیک 
بودن ایران خودرو فــارس به بنادر جنوبی 
کشوراضافه کرد : شیراز با دارا بودن امکانات 
و توانایی های بالقوه زیاد و زیرساخت های 

مناسب ازجمله تولید و تامین قطعات و قالب 
سازی این  ظرفیت و استعداد ر ا دارد که جهت 
بهبود بهره وری در فرآیند تولید تبدیل به یکی 
از پایگاههای صنعتی شرکت ایران خودرو در 

منطقه جنوب کشور گردد

7
اجرای  واکسیناسیون کارکنان شرکت گاز استان آذربایجان شرقی 

تبریز-امیدمحمدزاده -خبرنگاراقتصادسرآمد-طرح واکسیناسیون کارکنان شرکت گاز استان آذربایجان شرقی در راستای مقابله با بیماری کرونا در حال انجام است.
طرح واکسیناسیون تمامی کارکنان شرکت گاز استان با برنامه ریزی امور بهداشت، ایمنی، محیط زیست و پدافند غیرعامل و مدیریت منابع انسانی و با هماهنگی و همکاری بهداشت و درمان صنعت 
نفت شمال غرب کشور و مرکز بهداشت استان  آغاز گردیده و براساس برنامه زمان بندی و تفکیک شاغلین سازمانی و رده های شغلی حساس و پرخطر، تا واکسیناسیون کامل کارکنان شرکت در سطح استان 

ادامه خواهد داشت. بر اساس این گزارش: تا زمان انتشار این خبر، 6۰ درصد از کارکنان شرکت گاز استان دوز اول واکسن کرونا را دریافت کرده اند.
این گزارش می افزاید: از زمان شیوع بیماری کرونا تاکنون تمامی پروتکل های بهداشتی در مجموعه شرکت گاز استان رعایت گردیده و با اعمال کنترل ها و اقدامات پیشگیرانه مطابق شیوه نامه های بهداشتی ابلاغ 
شده، تب سنجی در مبادی ورودی ادارات برای کارکنان و مراجعین، ضدعفونی مداوم محیط، نصب دستگاه های ضدعفونی، توزیع اقلام بهداشتی، پیگیری وضعیت کارکنان مبتلا به کرونا و... تلاش گردیده 

ریسک ابتلا به بیماری در محیط کار برای کارکنان و مراجعین شرکت به حداقل برسد

مدیرعامل آب و فاضلاب استان اعلام کرد؛

اختصاص 7۰۰ میلیارد تومان اعتبار به حوزه آب روستایی کرمانشاه

ایران زمین 7خبر 7ایران زمین ایران زمین  

کرمانشاه-کبودی،خبرنگاراقتصادسرآمد-مدیرعامل شرکت آب 
و فاضلاب استان کرمانشاه از اختصاص ۷۰۰ میلیارد تومان اعتبار روستایی به 
این شرکت در سال جاری خبر داد و گفت: با این میزان اعتبار به زودی حدود 

۴6۰ روستای استان زیر پوشش خدمات این شرکت قرار می گیرد. 
»علیرضا کاکاوند« با اعلام اینکه برای تخصیص و جذب این میزان اعتبار 
پیگیری های لازم انجام شده است، افزود: این شرکت برنامه های خوبی دارد 
که با اجرایی شدن آن یک حرکت انقلابی و یک جهش در حوزه آب روستایی 
استان رخ خواهد داد و حدود ۴6۰ روستا شامل این برنامه خواهند شد.او 
گفت: ما از مردم می خواهیم در راستای اجرای این پروژه ها به خصوص 
در جاهایی که نیاز به حفر چاه، مخزن و خط انتقال است همکاری لازم را 

با ما داشته باشند.
کاکاوند افزود: امسال استان کرمانشاه شاهد سالی سخت از نظر وضعیت 
بارش است و متاسفانه در سال آبی ۹۹_۱۴۰۰ بیشترین کاهش بارندگی در 
کشور به استان کرمانشاه اختصاص داشت که در ۵۲ سال گذشته بی سابقه 
بوده است به نحوی که با ۱۸۰ میلی متر میانگین کاهش بارندگی در استان 
مواجه بودیم که آثار آن مشهود است و حدود ۸۰ درصد از منابع آب سطحی 
استان که عمدتا منابع تامین روستاهای ما را نیز تشکیل می دهند از دست 
دادیم.وی افزود: طبق آمار اعلام شده از سوی شرکت آب منطقه ای حدود ۸۰ 
درصد کاهش آب های سطحی و ۳۰ تا ۳۵ درصد افت آبدهی چاه ها را شاهد 
بودیم که همین امر باعث خشک شدن کامل بسیاری از چشمه ها و یا افت 

آبدهی آن ها شد.وی یادآوری کرد: همچنین بسیاری از چاه ها خشک و یا با 
افت آبدهی مواجه شدند که با کف شکنی و در برخی موارد تغییر عمق نصب 
پمپ، این مشکل را تا حدودی مدیریت کردیم و در مجموع در حال گذر از 
سال سختی هستیم و متاسفانه پیش بینی ها حاکی از این است که پاییز خوبی 

از نظر بارندگی در پیش نداریم.
کاکاوند به قابل پیش بینی بودن وضعیت موجود اشاره کرد و تصریح نمود: 
چون وضعیت موجود برای ما قابل پیش بینی بود زمستان سال گذشته برنامه 
ریزی هایی در خصوص نحوه مدیریت خشکسالی پیش رو انجام شد و 
جلساتی در سطح استان و چند جلسه نیز با شرکت مهندسی آب و فاضلاب 
کشور و وزارت نیرو داشتیم و برنامه هایی تدارک دیده شد که تاحدود ۸۰ 

درصد طبق این برنامه ها پیش رفتیم و ماحصل اجرای آن این بود که باوجود 
خشکسالی موجود در حوزه روستایی اوضاع نسبت به سال گذشته بهتر شد

 آغاز کاشت گل های پاییزه 
درتفرجگاه عینالی تبریز

تبریز-امیدمحمدزاده -خبرنگاراقتصادسرآمد-تفرجگاه عینالی تبریز با کاشت انواع گل 
به استقبال فصل پاییز می رود

 جعفر رنجبرپور رییس اداره نظارت بر توسعه و نگهداری فضای سبز سازمان عون بن علی 
و پارک طبیعت شهرداری تبریز ضمن اعلام خبر فوق افزود: براي ایجاد چشم انداز زیبا و 
حفظ طراوت و شادابی محیط، با نزدیک شدن به فصل پاییز، کلم زینتی و داودی جایگزین 

گل های فصلی تابستانه می شود.
 رییس اداره نظارت بر توسعه و نگهداری فضای سبز سازمان عون بن علی افزود: کلم زینتی 
و داودی با توجه به زمان گلدهی و برخورداری از مقاومت و سازگاری در فصل پاییز  دو 

گونه زیبا و قابل کاشت در تفرجگاه عینالی می باشند.
رنجبرپور با بیان اینکه خط مشی سازمان خودکفایی در تولید گل و گیاه و عدم خرید از 
استانهای دیگر است، اظهار نمود : سال قبل برای اولین بار با قلمه گیری و بذرپاشی ۸هزار  
گلدان داوودی و کلم در گلخانه های عینالی تولید شد و با توجه به احداث گلخانه سوم در 
سال گذشته با افزایش تولیدات امسال ۱۹هزار گلدان داوودی و کلم تولید و صرفه جویی 

قابل توجهی در خرید گل ها شد.
وی افزود: ۵ هزار گلدان کلم نیز توسط سازمان سیما، منظر و فضای سبز شهری شهرداری 
تبریز تأمین شد که جا دارد از زحمات دکتر نوین مدیرعامل و کارکنان واحد تولیدات آن 

سازمان تشکر و قدردانی نمایم.
 

 افتخاری ارزنده برای این شرکت؛
 ارتقاء ساختار سازمانی شرکت گاز کرمان

D  به  C از پایه 
کرمان-خبرنگاراقتصادسرآمد-مدیرعامل شرکت گاز استان کرمان از ارتقاء ساختار 

سازمانی این شرکت خبر داد.
 منوچهر فلاح در تشریح این خبر گفت: شرکت گاز استان کرمان به دلیل رشد فزاینده در 
D  به C تمام شاخص های عملکردی توانسته است یک پله ارتقاء ساختار سازمان از پایه

را کسب نماید.
وی در ادامه افزود: این ارتقاء به دلیل افزایش تعداد مشترکین به بیش از ۷۰۸ هزار در سه 
بخش خانگی، صنعتی و عمومی، رشد بیش از ۱۰۰ درصدی تحقق ظرفیت گازرسانی 
به صنایع و اجرای بیش از ۲۲ هزار کیلومتر خطوط انتقال، تغذیه و توزیع در استان کرمان 

بدست آمده است.
مدیرعامل شرکت گاز استان کرمان گفت: بدون شک تمامی افتخارات کسب شده مرهون 
تلاش های همه¬ی عزیزانی است که با تمام وجود در این عرصه خدمتگذار مردم هستند 
لذا برخود لازم می دانم از مدیران محترم وزارت نفت و شرکت ملی گاز ایران که همواره 

پشتیبان و همراه ما بوده اند تشکر و قدردانی کنم. 
فلاح ضمن تشکر از همکاران محترم شرکت گاز استان کرمان بیان کرد: خداوند را شاکرم 
که امروز شاهد به ثمر رسیدن زحمات بی شائبه آنها هستیم و خبر مسرت بخش ارتقا 

ساختار سازمان از پایه C  به D باعث خوشحالی اینجانب و همکاران تلاشگرم گردید. 
وی در خاتمه با آرزوی موفقیت، سرافرازی و سربلندی برای همکاران محترم خود، کسب 

این افتخار ارزنده را به جامعه شرکت گاز استان کرمان تبریک گفت. 
 

 اجرای حکم قضایی رفع تصرف بیش
 از 6 هکتار از اراضی ملی  مازندران

 ساری.درخشــنده ،خبرنگاراقتصادســرآمد-معاون املاک و حقوقی اداره کل راه و 
شهرسازی استان مازندران از اجرای حکم قضایی برای رفع تصرف بیش از 6 هکتار از 
اراضی ملی این استان و تخریب ساخت و سازهای غیرمجاز در 6 ماهه نخست سال جاری 
خبر داد. به گزارش اداره ارتباطات و اطلاع رسانی راه و شهرسازی استان مازندران، مهندس 
جابر حسن زاده با اشاره به اقدامات انجام یافته در رفع تصرف اراضی ملی این استان، اظهار 
کرد: با تلاش های بعمل آمده ضمن تشــدید در حفاظت اراضی و پیشگیری از وقوع 
تصرفات، نسبت به اجرای احکام قضایی از اراضی ملی اقدام و به بیت المال بازگردانده 
شد. وی با بیان اینکه اداره کل راه و شهرسازی استان مازندران پس از شناسایی تعرض به 
اراضی ملی این استان، اقدام به تنظیم شکواییه کرد گفت: احکام قضایی برای رفع تصرف 
6۰۳۹۸ مترمربع از اراضی دولتی اجرا شد و براین اساس ساخت و سازهای غیرمجاز در 
آن تخریب و نسبت به امحا آثار تصرف اقدام شد. معاون املاک و حقوقی راه و شهرسازی 
استان مازندران ارزش این اراضی را بالغ بر ۳۰۰۰ میلیارد ریال بیان کرد و افزود: این حکم 
به دنبال پایش مستمر اراضی دولتی و در راستای تثبیت حقوق عمومی، ممانعت از تعرض 
به اراضی دولتی و بیت المال و جلوگیری از تخریب اراضی ملی صادر و اجرا شد. وی با 
بیان اینکه رسیدگی به موضوع زمین خواری یکی از اولویت های این اداره است اذعان 
داشت: اداره کل راه و شهرسازی استان مازندران در راستای برخورد با پدیده زمین خواری 
و تخریب و تصرف اراضی ملی به سرعت عملیات قلع و قمع و رفع تصرف را با قاطعیت 
انجام می دهد. مهندس حســن زاده عنوان کرد: از مردم خواسته شده تا قبل از هرگونه 
ساخت و ساز، استعلام های لازم از دستگاه های ذی صلاح دریافت کنند تا ناخواسته و یا به 
 صورت عمدی به اراضی ملی تجاوز نکنند چرا که این موضوع ضمن تشکیل پرونده های 

قضایی و تخریب بنا های احداثی، آن ها را متحمل زیان میکند.
 

 ظرفیت ایستگاه تقلیل فشار گاز برون شهری
 شهر نکا افزایش یافت

  ساری.درخشنده ،خبرنگاراقتصادسرآمد- سرپرست شرکت استان گاز مازندران، از 
افزایش ظرفیت ایستگاه TBS شهر نکا خبر داد و گفت: تعویض ایستگاه این شهر با 
هدف افزایش ظرفیت انجام شده است.    »مقدم بیگلریان« تصریح کرد: نظر به این که تعداد 
مشترکین استان اعم از واحدهای خانگی، تجاری و صنعتی به میزان قابل توجهی افزایش 
یافته است بنابراین حسب بررسی های مهندسی و کنترل شبکه ، افزایش ظرفیت تعدادی از 
ایستگاه های تقلیل فشار گاز، از جمله ایستگاه گاز شهرستان نکا در برنامه قرار گرفت .   وی 
افزود: هم اینک با افزایش ظرفیت ایستگاه TBS موصوف از ۱۰ به ۲۰ هزار مترمکعب در 
ساعت ، ضمن پاسخ گویی به افزایش مصارف جدید ، نیازهای آتی را نیز پاسخگو خواهد 
بود .   سرپرست شرکت استان گاز مازندران اظهار داشت: با توجه به انجام تعمیرات اساسی 
تاسیسات ، آمادگی های فنی و عملیاتی کامل برای عبور از فصل سرما و تامین گاز مشترکین 
عزیز استان وجود خواهد داشت.   سرپرست گاز مازندران در پایان از تلاش همکاران اداره 

گاز شهرستان نکا تشکر و قدردانی کرد.
 

مدیرعامل شرکت آب منطقه ای استان:
تعیین حریم، راه نجات تالاب های لرستان است

خرم آباد -رضا حبیبی،خبرنگاراقتصادسرآمد-مدیرعامل شرکت آب منطقه ای گفت: انجام 
مطالعات و تعیین حریم و حد بستر راه نجات تالاب های این استان است.

 داریوش حسن نژاد اظهار کرد: تالاب ها از نظر ارزش های اقتصادی، اکولوژیکی و ذاتی 
و همچنین از نظر زیبایی و محل تجمع پرندگان و جانوران، مناطق جذاب و لذت بخشی 

محسوب می شوند.
وی افزود: به منظور حفاظت از تالاب های پلدختر و تنوردر دورود، جلوگیری از تجاوز 
افراد سودجو به بستر و حریم آنها و همچنین ارائه راهکارهای مناسب جهت تغذیه و تامین 
حق آبه، تمامی نتایج مطالعات حد بستر و حریم کمی که از سال۹۸ در دستور کار شرکت 

آب منطقه ای قرار گرفته بود، مورد تایید و تصویب قرار گرفت.
وی افزود: برای نجات تالاب های استان اولین قدم انجام مطالعات، تعیین حریم، حد بستر، 

پتانسیل یابی کاربری اراضی و ارائه راهکاری برای تغذیه آب آن ها می باشد.
تالاب های مصنوعی زیادی از جمله سد هاله کوهدشت، سد مروک، سد ایوشان، سد 
خان آباد، سد حوضیان، سد رودبار و دهها آبگیر و سد خاکی دیگر در سطح استان پراکنده 

هستند.
تالاب های ۱۱ گانه پلدختر، بیشه دالان بروجرد، تنوردر دورود، گهر کوچک و کارستی 

غار ماهی کور مهمترین تالاب های طبیعی این استان بشمار می روند.
تالاب های پلدختر به عنوان مهمترین تالاب های لرستان هستند که در قسمت جنوبی 
استان و در فاصله ۱۲ تا ۴۵ کیلومتری جنوب غربی این شهر قرار دارند، در این منطقه ۱۱ 
تالاب کوچک و بزرگ وجود دارد که ۹ تالاب آن دارای آب دائمی و ۲ تالاب آن دارای 

آب فصلی است.
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کرمانشاه-کبودی،خبرنگاراقتصادسرآمد-رییس دانشگاه 
علوم پزشکی کرمانشاه گفت: با توجه به پیش بینی های 
صورت گرفته به احتمال زیاد آبان ماه امسال شاهد بروز 
موج ششم کرونا خواهیم بود، لذا افراد باید هرچه سریعتر 

برای تزریق واکسن مراجعه کنند. 
»دکتر محمودرضا مرادی«  با بیان اینکه موج پنجم کرونا 
در استان قدری آرام گرفته است، گفت: این موج جدید 
از شرق و جنوب کشور آغاز شد و برای همین با تاخیر به 
غرب کشور و استان کرمانشاه رسید و به تبع پایان گرفتن 
آن هم نسبت به استانهای دیگر با تاخیر خواهد بود.وی 
افزود: خوشبختانه در هفته گذشته قدری از شتاب این 
موج کاسته شده و در یکی دو روز گذشته شاهد اندک 
ثباتی در آمار بستری ها هستیم که نوید این را می دهد از 

اواخر هفته وارد سیر نزولی این موج شویم.
مرادی گفت: در هفته گذشته ۱۵۷۰ بستری داشتیم که 
این آمار به حدود ۱۵۰۰ بستری در هفته جاری رسیده و 
اگر مردم همکاری کنند و پروتکل ها را رعایت کنند این 

شیب نزولی ادامه خواهد داشت.
رییس دانشگاه علوم پزشکی کرمانشاه افزود: اگر شیب 
نزولی در اواخر هفته شروع شــده و ادامه پیدا کند، به 
احتمال زیاد تا اواخر مهرماه بتوانیم از این موج خارج 
شویم.وی افزود: در حال حاضر به دنبال افزایش بستری 

های کرونا در هفته های گذشته، هم اکنون شاهد افزایش 
مرگ و میر کرونا در استان هستیم و تعداد بیماران با حال 
وخیم هم  به 6۳ نفر رسیده که احتمالا حدود نیمی از آنها 

جان خود را از دست می دهند.
مرادی با بیان اینکه امکان بروز پیک ششم در کشور و 
استان محتمل است، گفت: طبق پیش بینی ها به نظر می 
رسد آبان ماه شاهد بروز پیک ششم باشیم و باید از هم 
اکنون برای مقابله با این پیک جدید آماده شویم.وی در 
خصوص دلایل بروز پیک ششم گفت: در حال حاضر 
روزهای پایانی تابســتان را سپری می کنیم و متاسفانه 
بسیاری مردم در این روزها مسافرت می روند و همین 
امر موجب تشدید گردش ویروس در کشور می شود و 

می تواند کشور را در معرض بروز پیک ششم قرار دهد.

رییس دانشگاه علوم پزشکی کرمانشاه:
»موجِ ششم« کرونا، آبان ماه  از راه می رسد   بازدید استاندار   و رئیس سازمان صمت  فارس

 از سایت تولید پژو پارس در شیراز

رتبه برتر شرکت توزیع نیروی برق جنوب استان کرمان در جشنواره شهید رجایی 
کرمان-خبرنگاراقتصادسرآمد-شرکت توزیع نیروی برق جنوب استان 
کرمان رای ششمین سال متوالی در مجموع دو بعد شاخص های عمومی و 
اختصاصی به عنوان دستگاه اجرایی برتر استان بر اساس ارزیابی عملکرد 
سال ۱۳۹۹ در بیست و سومین جشنواره شهید رجائی استان کرمان، انتخاب 

گردید.
این آئین با حضور اســتاندار، معاونین و جمعی از مدیران ارشد ادارات و 
دستگاههای اجرایی استان، در محل سالن شهید مرتضوی استانداری کرمان، 

بیست و یکم شهریور ماه برگزار گردید.
در این جشنواره از برگزیدگان و تلاشگران عرصه خدمت در حوزه نظام 
اداری و دستگاه های اجرایی برتر در ارزیابی عملکرد ۱۳۹۹ در راستای اجرای 

سیاست های کلی ابلاغی مقام معظم رهبری و نقشه راه اصلاح نظام اداری 
تقدیر به عمل آمد. استاندار کرمان با انتقاد از غیر شفاف بودن بخش هایی 
از نظام اداری و تاکید بر اصلاح آن، توسعه دولت الکترونیک را ضرورتی 

اجتناب ناپذیر و در راستای فساد ستیزی در نظام اداری دانست.
شرکت توزیع نیروی برق جنوب اســتان کرمان به عنوان دستگاه برتر در 
کسب بالاترین امتیاز در مجموع دو بعد شاخص های عمومی و اختصاصی 
برگزیده شد. اهم اقدامات صورت گرفته توسط این شرکت که منجر به 
کسب موفقیت مذکور گردیده است شامل: ·  کسب رتبه نخست کشوری در 
برق رسانی به روستاهای فاقد برق سال ۹۹  بهبود چشمگیر شاخص های 
کلیدی عملکرد از جمله کاهش تلفات انرژی از ۱۷/۵ در صد به ۱۱/۴ درصد 

·  کاهش خاموشی هر مشترک در سال )از ۷۵۰ دقیقه به ۱۵۰دقیقه(
· نصب بیش از ۱۵ هزار کنتور هوشمند به منظور پایش مصرف مشترکان

· ارائه بیش از ۸۰ خدمت غیرحضوری در پورتال شرکت
·پیاده سازی دریاچه داده و راه اندازی گذرگاه سرویس    ESBدر راستای 
یکپارچگی نرم افزارها و مدیریت کلان داده .انجام پروژه های بهبود از جمله 
بهبود مدیریت فرآیندهای کسب و کار، طرح ریزی نظام مدیریت دارایی 

های فیزیکی _ استقرار نظام استعدادیابی و توانمندسازی نیروی انسانی 
در پایان مراســم لوح تقدیر و تندیس این جشنواره توســط استاندار به 
عبدالوحید مهدوی نیا مدیر عامل شــرکت توزیع نیــروی برق جنوب 

کرمان،اهداء گردید

 بوشهر-سهیلاکرمپورنیا،خبرنگاراقتصادسرآمد- مدیرکل اوقاف 
و امور خیریه استان بوشهر گفت: در راستای اجرای طرح مهر 
تحصیلی در زنجان یک هزار و سیصد بسته بین دانش آموزان 

نیازمند توزیع شد
مدیرکل اوقاف و امور خیریه استان بوشهراز اجرای طرح مهر 
تحصیلی در زنجان خبر داد و گفت: در این راســتا یک هزار و 

سیصد بسته بین دانش آموزان نیازمند توزیع شد.
 حجت الاسلام اسماعیل پور با اشاره به طرح های اجرایی اوقاف 
در راستای کمک به نیازمندان اظهار کرد: طرح های اجرایی این 
اداره کل در راســتای عمل به نیات واقفان خیراندیش اجرایی 

می شود که از جمله این طرح ها مهر تحصیلی است.
مدیرکل اوقاف و امور خیریه استان بوشهر با بیان اینکه طرح مهر 
تحصیلی با هدف کمک به دانش آموزان نیازمند و با هدف عمل 
به نیات واقفان در این زمینه اجرایی می شــود، افزود: دراستان 
بوشهر موقوفاتی نظیر علامه آل عصفور،شادروان قوام الملک، 
مرحومشیخ محمد و موقوفاتی دیگر مربوط به این امر وجود دارد 

که دراین خصوص هزینه می شود.
اسماعیل پوربا اشــاره به اینکه نظارت بر نحوه اجرای صحیح 

و امینانه نیات واقفان از مهم ترین رســالت های اوقاف است، 
گفت: طرح مهر تحصیلی از جمله برنامه های خیرخواهانه در 
راستای تامین کمک هزینه تحصیلی دانش آموزان نیازمند بی 

بضاعت است.
وی از توزیع یک هزارو سیصد بسته تحصیلی بین دانش آموزان 
به ارزش سه میلیاردو پانصد میلیون ریال در دو مقطع ابتدائی و 
متوسطه به مناسبت بازگشایی مدارس خبر داد و افزود: بسته مهر 
تحصیلی که شامل کیف، دفترو لوازم التحریر است، تهیه و طبق 
نیات واقفان خیراندیش به دانش آموزان نیازمند مقاطع ابتدایی و 

متوسطه اهدا می شود.
مدیرکل اوقاف وامورخیریه استان بوشهربا بیان اینکه ترویج 
فرهنگ وقف و کمک به دانش آموزان نیازمند امری ضروری و 
خداپسندانه است، افزود: باید آثار ناشی از برکات وقف در جامعه 

اطلاع  رسانی شود.
گفتنی است، طرح مهر تحصیلی در راستای سیاست حمایتی 
سازمان اوقاف و امور خیریه کشور برای کمک به دانش آموزان 
نیازمند در آستانه آغاز سال تحصیلی جدید در همه استان های 

کشور اجرا می شود.

همدان-فتانه ازانی،خبرنگاراقتصادســرآمد-  دکتر عباس 
نجفی، معاون قضایی، اجتماعی و پیشــگیری از وقوع جرم 
دادگستری کل استان همدان در جلسه ترویج و ثبت رسمی 
معاملات املاک با رویکرد کاهش ورودی پرونده به محاکم 
قضائی، بیان کرد: نظم و انضباط اجتماعی در تمام شئونات 
فردی و جامعه یکی از شــاخصه های توسعه یافتگی در هر 
کشور می باشد بر همین اساس بحث مالکیت افراد بر اموال 
غیر منقول نیز بلحاظ آثار و تبعاتی که برجای می گذارد یکی 

از همین شئونات بسیار اثرگذار در جامعه می باشد. 
   وی ادامه داد: از زمان تصویب قانون ثبت رسمی معاملات 
املاک حدود ۹۰ سال می گذرد اما با وجود اقدامات متعدد 
صورت گرفته به دلایلی چون عدم تأمین اعتبارات موردنیاز 
و عدم اهتمــام مســئولین مربوطه، هنوز در ثبت رســمی 
معاملات با نقطه مطلوب بســیار فاصله داریــم و در حال 
حاضر با انبوهی از اسناد عادی که بسترساز وقوع بسیاری از 

جرائم و اختلافات می گردد، مواجه هستیم. 

   معاون قضایــی، اجتماعــی و پیشــگیری از وقوع جرم 
دادگســتری کل اســتان همدان با اظهار اینکه منشــاء ۵۰ 
درصــد از پرونده های ورودی محاکــم قضایی به صورت 
مستقیم به موضوع اســناد عادی و اختلافات ناشی از آن باز 
می گردد، ادامه داد: توسط دستگاه های متولی و در راستای 
آرامش فکری عموم جامعه و کنترل آثــار و تبعات اینگونه 
مشکلات باید علت بروز آن ریشه یابی شده و جهت تأمین 
زیر ساخت های مورد نیاز باید مسئولین هر سه قوه پای کار 
آمده و ضمن اتخاذ سازوکار های مناسب اهمیت موضوع در 

بین عموم جامعه نهادینه گردد. 
   نجفی ضمــن تأکید بر اســتفاده از ظرفیت های قانونی در 
این حوزه، ابراز کرد: در راستای حل برخی از مشکلات این 
حوزه در سال  ۱۳۸۹ قانون پیش فروش آپارتمان تصویب 
گردید اما با وجود گذشت ۱۱ سال تنها ۱۰ درصد از قانون 
اجرا شده اســت و هنوز در این حوزه با پرونده های کثیر و 

شاکیان متعدد روبه روهستیم. 

 اجراي طرح مهر تحصیلي  در بوشهر
 باتوزیع  هزارو 3۰۰بسته لوازم التحریر

معاون دادگستری کل استان همدان تاکیدکرد؛

ضرورت تنظیم سند رسمی تعهد در راستای 
پیشگیری از کلاهبرداری سودجویان 


